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que ens va deixar arreglats a tots.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que en cap moment ha posat en dubte 
la validesa del conveni, i que si fa tres anys que li’l va presentar, 
ara fa un any i set mesos que el Sr. Viol està a l’equip de govern i 
podria haver-lo presentat abans.
El Sr. Viol diu que el temps de presentar un conveni es fique de 
mutu acord, i el Sr. Zaragozà no va voler presentar-lo al ple.

El Sr. Alcalde diu que vol remarcar que tots els curset que s’han 
fet amb la col·laboració del CDR ha tingut un gran èxit i no ha 
costat res, i la gent que ha participat està contenta, i per això es 
continuarà fent.
El Sr. Viol Zaragozà demana que conste a l’acta que s’ha abstin-
gut en la votació per motius personal ja que és integrant del CDR 
Alt Maestrat i que s’ha absentat de la taula en el moment de la 
votació.

3r. APROVACIÓ DE CONVENI AMB LA FUNDACIÓ PRIVADA 
DOCENT DE LES COVES DE VINROMÀ. El Sr. Ripollés Gascó 
explique al ple que es tracta d’un conveni de col·laboració amb 
la fundació docent privada de les Coves de Vinromà per a tirar 
endavant l’escola d’educació permanent d’adults, sobre tot per la 
necessitat de comptar amb aules per a desenvolupar este projec-
te; i procedeix a llegir el conveni, que no es transcriu perquè obra 
complet en l’expedient. 

Sotmesa la proposta a votació s’aprove per cinc vots a favor, del 
Sr. Alcalde i el grup JNP, i quatre abstencions, del Grup Popular.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz en la seva ex-
plicació de vot diu que en este conveni passa com en l’anterior, 
està buit de contingut, s’hauria de fer per alguna cosa, i tampoc 
es concreta qui seran els representants de l’ajuntament de les re-
unions periòdiques, i en certa manera es poden sentir discriminats 
per esta falta de concreció.
La Sra. Montull Rodrigo diu que el motiu d’este conveni de 
col·laboració és per la necessitat d’aules que té l’ajuntament per 
a desenvolupar l’EPA, ja que és necessari contar amb aules i no 
es pot fer al col·legi públic perquè no donen permís, i la fundació 
cedeix les dos aules que té, i la part de fora que també es podrà 
utilitzar com aula. És necessari presentar el conveni junt amb un 
plànol amb les mides de les tres aules.

La Sra. Orient Julian diu que es pot assenyalar al conveni que 
eixes aules seran utilitzades per l’EPA. I pregunta què passaria si 
la fundació volgués utilitzar-les per una altra finalitat.

La Sra. Montull diu que si ja estan afectades no es poden destinar 
a altra cosa. Que estan determinades en el plànol.

La Sra. Orient Julian fiu que falta informació.
El Sr. Ripollés Gascó diu que els convenis es fan per alguna cosa, 
i este s’ha fet per col·laborar.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que no dubten de la col·laboració sinò 
de la redacció del conveni, que està buit de contingut.

El Sr. Zaragozà Julian diu que el més contundent de la nit són 
les paraules de la Sra. Montull que ha especificat que es fa per a 
poder comptar amb les aules.

La Sra. Montull diu que el conveni s’ha fet com ha demanat la 
Conselleria, i no era necessari posar les aules ni les mides de les 
mateixes.

El Sr. Viol Zaragozà diu que per a signar este conveni la fundació 
també ha demanat uns requisits, i el conveni sembla bé a les dos 
parts que el signaran.

El Sr. Zaragozà Julian diu que la Sra. Montull ha concretat el que 
s’ha convingut.

El Sr. Alcalde diu que quan la Fundació signe el conveni dirà qui-
nes aules estaran afectades, i ara s’aprove signar o no el conveni. 
I que si el Grup Popular no té perquè sentir-se discriminat, ja que 
serà després de la signatura del conveni quan es determine quins 
seran els representants de l’Ajuntament. 

El Sr. Ripollés Gascó diu que el dir que falte concreció es inter-
pretació del Grup Popular, que el conveni diu clar que es fa per 
l’escola de formació per adults.

4t. SOL·LICITUD DE DEVOLUCIÓ DE FIANÇA. S’adone al Ple 
de la sol·licitud de devolució de fiança presentada per JARDÍ I 
NATURA per l’obra ADEQUACIÓ TURÍSTICA DEL PARATGE DE 
LA MORERIA.

Per unanimitat s’acorda:

1/ Exposar al públic aquest acord mitjançant edictes en el tauler 
d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la Província, pel termini de quin-
ze dies hàbils, a comptar des del següent al de la publicació en 
aquest, a l’efecte que els interessats puguen presentar les recla-
macions que estimen oportunes. 
2/ Que en el cas que no es presenten reclamacions en aquest 
termini, es retorne la fiança presentada.  
 
5é. INFORMES I DECRETS D’ALCALDIA.  S’adona al Ple dels 
decrets següents:

128 11-07-08 Denegació llicència segregació José Antonio 
Cámara Cortés, expt. 5/2008.
129 14-07-08 Llicència obra major 08/08 O.M. Mateu Ma-
teu, C.B.
130 17-07-08 Expt. modificació de crèdits 09/2008 sub-
venció SERVEF, PAMER.
131 18-07-08 Expt. modificació de crèdits10/2008 sub-
venció Educació. Promoció del Valencià
132 18-07-08 Llicència obra menor exp. Núm. 62/2008
133 21-07-07 Expt. modificació de crèdits11/2008 Sub-
venció Diputació condicionament abocador.
134 21-07-08 Expt. modificació de crèdits12/2008 Sub-
venció Diputació Cicle teatre, primavera intercultural i exposició.
135 23-07-08 Llicència ocupació expedient núm. 4/2008 
de Vicente Garcés Julve.
136 23-07-08 Expt. modificació de crèdits13/2008 Sub-
venció Club Tercera Edat.
137 24-07-08 Expt. modificació de crèdits14/2008 Sub-
venció Centre de Dia.

El Sr. Alcalde dóna la paraula a la regidora de Cultura Na Estefania 
Montull, la qual llegix el següent informe: 

El dissabte, 28 de juny, van finalitzar els actes programats de la 
PRIMAVERA CULTURAL 2008.

Durant el mes de juny, concretament el dia 7, va tenir lloc la II 
MOSTRA MULTICULTURAL. En esta ocasió van ser vuit els països 
participants, i tots i cadascun d’ells van preparar amb molta cura, 
una presentació sobre el seu país per tal de donar-lo a conèixer 


